
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 427
Er ministeren enig , at den tyske BAG-ordning kunne være en vej til at øge
kapaciteten til vejkontroller uden at politiets knappe ressourcer belastes yder-
ligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand

1/1

Retsudvalget 2011-12
REU alm. del Spørgsmål 427
Offentligt


